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Editorial

Estimats pares i mares 

De nou tornem a estar amb vosaltres, aixó vol dir que altra vegada ha vist la 

llum la nostra Revista. Després de molts anys, seguint día rera día, curs rera 

curs, amb l’afany de que per molts anys més gaudim tots d’un recull del que 

ha passat durant el Curs escolar, i per que no, de les intencions pel proper.

Es per aixó que no deixarem de demanar-vos la vostra col·laboració , tant per 

omplir La Pinya amb articles, com, si …, si…  com per donar-nos un cop de 

má. No sòlsament ajudant-nos en les tasques de funcionament de l’ AMPA, 

si no, i creiem tant o més important que tot aixó:  En el bon funcionament de 

l’educació dels nostres fi lls.

No tot és deixar que els nens vagin a l’escola, no tot és deixar-los a l’acollida, 

no tot és deixar-los al menjador, o a les altres activitats extraescolars, si no 

que també implica unes obligacions envers l’AMPA  ( que som tots).

A vegades, no dic sempre, s’han de prendre decissions, éssent una mínima representació dels pares, i no és 

normal que uns quants ens responsabilitzem de tot el que pugui afectar, o no, l’educació dels nostres fi lls.

Amb aixó no dic que tothom és igual, peró sí, si us plau, ens impliquem un xic més. Crec que tots en sortirem 

guanyant .

Aquèst any ha esdevingut nou. Nou per a mí com a President de l’ AMPA, del qual i amb l’ajut dels altres mem-

bres de la Junta, als qui els dóno les grácies per tot, ens n’hem sortit (potser sense més pena ni glòria) , però 

amb els deures fets .

Nou també per a la Direcció, amb la Carme Matas al capdavant, les quals han realitzat una gran tasca, amb un 

bon projecte a llarg termini, i del que ja estem començant a veure els fruits. Des d’aquestes ratlles, les encorat-

gem a seguir treballant amb aquésta força i empenta, bona sintonía amb la resta de Claustre i amb nosaltres 

mateixos.

També hem seguit el que vàrem encetar amb la Laia, i aquest any ho hem fet amb la Gemma, campiona de 

Taekwondo, que també ha estat un éxit i els nens i nenes han gaudit de valent.

Resumint, un curs carregat de bones vibracions , malgrat els polls de sempre, del qual mo més em resta desitjar-

vos un bon estiu, i que al Setembre començem amb renovades ganes del millor pels nostres fi lls .

JOSEP ROS SERRA

President de l’ AMPA                                      

Dibuixos de la setmana cultural Visita del corb a l’escola

Nota important: 

Tota la informació de la venda de llibres, llistats i activitats la farem arrivar per correu des de l’AMPA



Quan el mes de maig del curs passat l’Administració Educativa ens va comunicar que a partir del dia 1 de juliol hauríem 

d’assumir la direcció del Centre se’ns van presentar un munt de dubtes i d’interrogants: estàvem preparades professional i 

personalment per a fer front amb èxit a aquesta nova feina? canviaria la nostra relació amb els alumnes, pares, companys,...?. 

Portàvem molt anys sent tutores, i això ens agradava, com viuríem el fet de deixar les tutories ?

Després dels mesos que portem en el càrrec ja estem en disposició de fer un petit balanç i la veritat és que hi hagut de tot, 

però en el que coincidim totes tres és en el fet que el que ens ha costat més, i que a hores d’ara encara trobem a faltar, ha estat 

deixar d’exercir com a tutores i perdre aquella complicitat amb els nens/es, que només s’aconsegueix després d’un contacte 

diari.

Organitzar un curs escolar mai resulta fàcil però aquest ha estat especialment complicat pel seguit de circumstàncies que 

en ell han coincidit: la implantació de la sisena hora, l’increment de plantilla que això ha suposat, donar forma i continuïtat 

als projectes iniciats per l’ED anterior i la posada en marxa de nous (PUNTEDU, Projecte de Filosofi a 3/18, l’entrada en 

funcionament de l’Aula d’Acollida, inici de l’estudi de la Llengua Anglesa i de la Informàtica des de P-3, Cicle de Xerrades 

per a  les famílies,... )

Aquest curs hem començat a treballar en una línia determinada però estem convençudes que sense la col·laboració i impli-

cació de tots els estaments de la comunitat educativa resultaria molt difícil anar assolint els objectius que ens hem proposat 

i fer front als reptes que “el dia a dia” ens planteja.

El nostre era un nomenament que fi nalitzava el dia 30 de juny de 2007 però valorant totes les feines començades enguany, 

els projectes que cal iniciar el proper curs i sabent que comptem amb la col·laboració dels companys de Claustre ens hem 

animat a elaborar un projecte de direcció per a quatre anys més.

Hores d’ara no sabem com es resoldrà aquest tema però en tot cas volem agrair a l’anterior ED especialment i a la resta de 

companys el fet de facilitar la nostra tasca, als pares la seva confi ança,

a les administracions el seu ajut i als alumnes la il·lusió de cada dia.

Bon estiu a tothom.

La direcció



BENVINGUDA ALS NENS I LES NENES DE P3

A principi de curs comença una aventura, sobretot pels més petits de la colla.

Molts de vosaltres encara tindreu dos anys i arribareu a l’escola una miqueta espan-

tats.

Els vostres pares us portaran a un lloc on no heu estat mai. On hi hauran persones 

grans que no heu vist abans. Coneixereu nous companys amb els que haureu de com-

partir moltes coses i fer-vos grans junts.

Pot ser alguns no heu anat mai a la guarderia i això pot fer una mica més difícil la 

vostra adaptació, d’altres ja ho tindreu per la mà tot això de les fi les, les bates i les 

activitats.... I que hem de dir dels vostre pares i mares que marxaran a la feina amb 

un nus a l’estómac, desitjant que arribi  l’hora de venir-vos a buscar.

Però, poc a poc tot això anirà millorant, vosaltres  us anireu sentint cada vegada  més 

segurs. Anireu agafant confi ança amb les mestres i les monitores. I entre vosaltres 

fareu aquells grupets d’amics i amigues que us faran sentir bé.

Ah, es clar ! Els pares i les mares ja no aniran a la feina  amb aquell nus, si no amb 

la tranquil·litat de deixar-vos contents i feliços.

Per tot això des de l’AMPA us volem donar la benvinguda a l’Escola Jaume Balmes 

ja que per la gran majoria de vosaltres serà la vostra escola per molt de temps.

Desitgem que us hi trobeu bé en tot moment, que aprofi teu totes les coses que us 

ensenyaran, que feu molts i bons amics i que la gaudiu al màxim.

Ànims.

La junta. 



A les tutores
Sembla que fos ahir que els nostres fi lls i fi lles van començar en aquesta escola i, sense adonar-nos,  aquest ha 

estat el tercer any, acabant així el cicle infantil.

Durant aquest temps, els nens i nenes han anat madurant, creixent, aprenent i sobre tot, enriquint els seus 

coneixements i els seus sentiments.

Han fet nous amics i amigues; gairebé tots van començar junts aquesta aventura, alguns  han marxat  i d’altres 

han arribat més tard. I el més important, cada dia han anat de la mà d’un munt de mestres que els han guiat, fent 

així el camí més fàcil.

Sens dubte, les dues persones que més els han ajudat a fer el camí més planer, divertit, interessant i engresca-

dor han estat la CARME i la FRANCESCA, les tutores.

És per elles que escrivim aquestes quatre ratlles, per agrair la seva dedicació, la feina ben feta i el  bon tracte 

rebut. I no som els pares i les mares qui ho diem, sinó els propis nens i nenes que així ens ho transmeten dia a dia 

quan parlen de les seves mestres.

Per tant moltes gràcies per tot, per 

aquests tres anys de dedicació, 

esperant que  vosaltres també us 

emporteu quelcom interessant de 

cada un dels nostres fi lls i fi lles.

Un petó.

Igualment el nostre agraïment a totes 

les  mestres  que han compartit cicle 

amb ells i elles. A la NÚRIA i la 

NEUS que han estat les seves moni-

tores de menjador durant tot aquest 

temps. 

Un petó també per vosaltres.

      

 PARES I MARES DE P5

Imatges de la setmana cultural



ENTREVISTA A LA GEMMA GONZALEZ,

CAMPIONA DEL MON DE TAEKWONDO

02/05/07

1. Per què fas taekwondo i no un altre esport?

Quan era petita, tenia 5 anys, vaig començar a fer taekwondo, 

era el que m’agradava, vam parlar de fer defensa personal, per si 

em passava alguna cosa pel carrer i perquè és un esport que va 

molt bé físicament.

2. Quin va ser el primer gimnàs on vas entrenar?

El primer gimnàs va ser aquí, en aquest cole, al gimnàs del 

Jaume Balmes.

3. Com es deia el teu o la teva primera mestra de taekwondo?

Crec que es deia Ferran, com ja he dit tenia 5 anys i al vaig tenir 

durant un any.

4. Quan vas guanyar el primer torneig?

Tenia 7 anys, va ser el primer campionat que feia i es va fer per 

aquí, un campionat a Corbera.

5. Que se sent al proclamar-se campiona del món?

Els primers moments no t’ho creus perquè acabes el combat molt 

cansada i ben bé no saps el que has passat, fi ns desprès d’unes 

hores no et dones compte del que ha passat i del que tens.

6. Quantes competicions has guanyat?

No me’n recordo, he guanyat moltes i també he perdut moltes.

7. A quina edat et van donar el cinturó negre?

Als 16 anys, ara tinc 21.

8. Quina sensació se sent al canviar de cinturó?

Recordo que aconseguir el cinturó negre em va fer molta il·lusió 

per que portava del dels 5 anys fent taekwondo i vaig tardar 11 

anys per aconseguir el negre, una gran satisfacció.

9. A quina edat vas començar a donar classes de taekwondo?

Vaig començar amb 16 anys, com a substitució del meu profes-

sor quan ell no podia assistit a classe, però a tenir als meus propis 

alumnes amb 18 anys.

10. T’agraden als teus alumnes de taekwondo? 

Si, tots es porten molt bé, ho fan molt bé i estic molt contenta 

amb ells.

11. A més del taekwondo, quin és el teu hobby preferit?

El patinatge sobre gel. De petita també ho feia, però al decantar-me 

més pel taekwondo ho vaig tenir que deixar perquè implicava 

desplaçar-me fi ns a Barcelona i moltes hores d’entrenament.

12 .Que va ser el què et va motivar per escollir aquest esport?

Com ja he dit abans vaig començar molt petita, amb 5 anys, 

al que més m’agradava eren les pel·lícules d’acció per la tele i 

d’arts marcials, vaig anar fent i cada vegada m’agradava més la 

defensa personal.

13. Ja que fas aquest esport, saps parlar coreà?

Parlar no sé, sé algunes paraules perquè he estat a Corea alguna 

vegada i m’he tingut que espavilar, però parlar és molt difícil, 

alguna cosa se dir, fer alguna classe amb Coreà ho he fet alguna 

vegada, però res més.

14. T’agrada ensenyar aquest esport?

M’agrada ensenyar. Quan t’agrada alguna cosa sempre vols que 

els teus alumnes els hi agradi tant com a tu i desprès que cadas-

cun ha de saber les seves possibilitats.

15. Has tingut alguna lesió greu?

Greu, greu, no, he tingut moltes lesions, gairebé a cada campio-

nat he tingut una lesió i he estat dues setmanes parada, és el que 

més, però lesions greus amb intervencions quirúrgiques, gracies 

a déu no he tingut cap.

16. Per què t’agrada aquest esport?

Com ja he dit abans, aquest esport es destaca per actes com el 

treball general que es realitza, tot l’espai físic, però amb el tae-

kwondo treballes molt, sobretot físicament, és un esport molt 

complert i desprès hi ha la part de defensa personal, saber reduir 

a una persona que et vulgui atacar, això no vol dir que aprenguis 

a atacar i a pegar, només per defensar-te i tenir confi ança amb 

un mateix. Desprès hi ha la part competitiva que és la que més 

m’agrada, la competició i el combat.

17. Ens em assabentat que aquest dissabte has guanyat un premi, 

quin premi has guanyat?

He estat a Castelló, València, a Marina d’Or, es va fer un cam-

pionat a nivell internacional que classifi cava per el mundial, així 

que guanyar-lo era important per obtenir els punts per anar des-

près al mundial i poder tenir una classifi cació important. Va ser 

un campionat amb bastant de nivell, es van fer tres combats. No 

em vaig lesionar a cap d’ells i vaig sortir amb punts importants 

que m’asseguraven la plaça al mundial.

18. Quin és el teu millor i pitjor record des que practiques aquest 

esport?

De record dolent no tinc cap, però potser relacionats amb temes 

d’arbitratge. En un campionat poden haver interessos polítics i 

de poder que fa que interessi que guanyi una persona per motius 

determinats i si guanya s’endurà el que volen i tu la única força 

que tens és fer-li KO que queda claríssim que has guanyat tu. Si 

estàs guanyant per poca diferència o estant tu i el teu contrincant 

molt empatats, saps que et treuen el combat els arbitres i és molt 

descarat i et trobes molt impotent i ja no saps que fer. Alguna 

vagada m’ha passat i segueix passant.

El record més bonic no és el fet de guanyar un campionat, si no 

que quan acabes l’entrenador, la gent que et coneix des de petita 

i que t’ha vist evolucionar, vingui i et digui m’agrada’t molt o 

estic orgullós de tu i aquestes coses són les que marquen més, 

més que aconseguir una medalla o un campionat.



19. Què és el primer que et passa pel cap 5 segons abans de 

començar a competir? I desprès quan has guanyat? I si has 

perdut?

Quan surts a competir mentalment estàs molt concentrat i prepa-

rat, t’aïlles de tothom, només escoltes al teu entrenador, que el 

tens darrere i els seus moviments, et desconectes completament 

de tot.

Desprès, tant si he guanyat com he perdut intento rectifi car els 

errors que he comés i intento millorar, parlar amb al entrenador i 

que et digui: has guanyat però s’ha de millorar i tot això.

20. Quins motius o raonaments donaries a qualsevol nen o nena 

per tal que es decidís a practicar aquest esport? Que creus tu que 

pot atreure a qualsevol nen o nena a practicar un esport com el 

taekwondo?

Primer que és un esport molt complert i que és treballa molt la 

condició física. En edat més petites no te un objectiu concret, 

es treballa sobretot la psicomotricitat, la coordinació i més que 

res la part de la disciplina. Potser el taekwondo es desmarca dels 

altres esports precisament per aquest aspecte, que aprenguin a 

ser disciplinats i quan arribin a classe sàpiguen  que les tècniques 

que estan aprenent serveixen per reduir l’adversari, no per atacar 

ni utilitzar-les per qualsevol baralla que puguin tenir.

 21. Dígens una competició que t’hagi agradat molt.

El 1r campionat europeu al que vaig anar, acabava de passar 

la categoria sènior (18 anys acabats de fer) i vaig quedar 3ra i 

va ser el salt a la categoria sènior. Destacaria aquest per sobre 

d’altres com a il·lusió.

22. És veritat que has estat ajudant a una mestre d’aquesta 

escola?

Estic estudiant pedagogia i a la carrera tenia que fer unes pràc-

tiques i les vaig fer en aquesta escola que ja coneixia a la gent 

(ja que vaig estudiar aquí) i 

vaig fer les pràctiques i per 

això vaig estar amb alguns 

nens de 3r i 4t.

23. Alguna vegada has 

hagut de barallar-te amb 

algú al carrer ?

Per sort no ma passat mai 

res al carrer i no he tingut 

que utilitzar cap tècnica.

24. T’agraden les pel·lícules 

de taekwondo ?

Quan era petita si que les 

veia molt i per això vaig començar a fer taekwondo i ara veig 

algunes.

25. T’agrada fer els exàmens de taekwondo ?

M’agrada preparar als alumnes que s’han d’examinar i com nor-

malment ve algú de fora que no els coneix per examinar-los, 

m’agrada que s’exhibeixin bé i que demostrin tot el que han fet.

26. Quina és la teva propera competició ?

Em queda el 29 i 30/06  que són els dies en que es fa el Campio-

nat del Món a Anglaterra, és l’últim campionat que em queda per 

fer.

27. Quin tipus de cinturó negre tens ?

Sóc cinturó negre, 2n DAN.

28. Quants DAN hi ha ?

Aquí a Espanya em sembla que hi ha fi ns el 6è DAN, a Corea 

fi ns el 8è.

29. Guardes tots els cinturons ?

Si, els tinc tots guardats, des del primer que era el blanc i molt 

petit i els guardo tots, com a record.

30. Tens que preparar els exàmens per canviar el color del cin-

turó ?

Tots els exàmens que fas, si tenen ofi cialitat, si tenen titulació es 

preparen, llavors tu tens el cinturó que et correspongui i pagues 

pel títol que et correspon en aquell moment perquè sigui recone-

gut.

Si suspens tens un altre oportunitat.

31. Dona un consell per a tots aquells que vulguin pensar en tenir 

un futur amb el taekwondo ?

El taekwondo és molt global i engloba moltes coses. Qui vulgui 

treballar la condició física i el treball físic, és l’esport ideal 

perquè es treballa amb tot el cos. També està la part psicològica 

que dona els valors com el respecte, la seguretat amb un mateix, 

la capacitat d’esforç i el sacrifi ci que desprès ens trobem més 

endavant.

32. T’agrada portar la roba de taekwondo ?

Agradar-me no sé, però estic tan acostumada ja a portar-la que 

em passo pràcticament tot el dia amb ella, estic un dia amb la 

roba de taekwondo i l’altre amb pijama.

I fi ns aquí l’entrevista amb la Gemma González. La hem cone-

gut una miqueta més, estem molt agraïts que hagis deixat de fer, 

per unes hores totes les teves feines, que no 

són poques, per poder estar una estona 

amb els nens i nenes que es queden a 

dinar a l’escola.

Molt agraïts i que tinguis molta 

sort i aconsegueixis molt més 

premis.

Jo també sóc un bon lluitador !



Cantada de Nadales

Quan llegiu aquestes 

línees, vestits de 

màniga curta i amb 

xancletes, haurem 

deixat enrere el record 

del fred,  les bufandes i 

els torrons.

Però avui quan escric 

aquest petit article per 

la Pinya, al calendari 

marca 22 de desembre,  

i espero que l’esperit de 

Nadal que es respira a 

l’ambient segueixi amb 

nosaltres a comença-

ments d’estiu.

Ahir molts pares, 

mares, avis, tiets i 

amics vam gaudir de la 

ja tradicional Cantada 

de Nadales a càrrec del 

nostres nens ... i dels 

nostres mestres !

Tots ho van fer molt 

bé, i és per això, i per 

l’esforç que fan tots 

plegats, que hem de 

felicitar-los.

Volem encoratjar als 

mestres a continuar 

mantenint aquesta 

entranyable diada.

Susana Anducas

CAVALCADA  DE  REIS 2.007

Com ja sabreu, pels que vàreu veure la vigilia de Reis, les tres AMPES de la població vàrem rebre l’encàrrec de la DIREC-

CIÓ D’ ESDEVENIMENTS de l’ ofi cina de SES MAJESTATS ELS REIS D’ ORIENT per que els rebéssim amb tots els 

honors i amb les millors carosses el dia 5 de Gener a la Cavalcada Reial.

Així que ens vàrem posar a treballar i vàrem fer una pluja d’idees. Bé , pluja…, pluja…, no va ser , …mes aviat  un degoteig 

però si que va sortir l’idea de que la nostra Carrossa fòs un pel reivindicatíva, o sigui, volìem expressar tot alló que no ens 

semblàva bé del Món, i coses que sí éren positíves  (aprofi tant que Ses Majestats hi seríen) i 

de les quals esperem que s’acompleixin en un futur immediat .

Acabada la Cavalcada, i en el decurs del mes de Març, vàrem rebre carta de dita OFICINA 

D’ESDEVENIMENTS, agraïnt-nos el gran encert de la nostra Carrossa i de les coses que 

deia, fi ns i tot que els Patges fòssin nens i nenes de 6è dels CEIPS JAUME BALMES  i del 

PUIG D’ AGULLES. Finalitzàven la carta dient-nos que volen que hi tornem a participar 

l’any vinent .

Així donç, i si no passa rès, tornarem a sortir el proper any a la Cavalcada…



Hola, sóc la Neus, la monitora de ludoteca,

Tinc un grup de dotze nens de P-3, P-4 i P-5 i de segon i quart de primària.

Aquesta activitat és per fomentar l’hàbit del joc, per passar-ho bé, desenvolupar l’imaginació i aprendre a compartir i  

recollir les joguines quan han acabat.

Horari: L’ activitat es dur a terme de 17.00 a 18,30 hores.

Les activitats que realitzen: Els petits de 17.00 a 17,30, 

juguen a pares i mares, cui- netes, cotxes, pinten, jocs de 

construcció i puzles. 

Quan arriben el més grans, a partir de 17,30, comparteixen els 

jocs grans i petits. Els més grans es disfressen i munten un 

circ amb malabars, màgia, i els petits són el públic i els fan 

participar en els trucs.

Els grans s’ ho passen d’ allò més bé quan veuen els petits 

enlluernats al veure desapa- rèixer les coses.

A partir de les 18 hores, es queden només els grans, juguen 

a jocs de taula, oca, 4 en ratlla, escacs i habitualment al 

parxís, que podem jugar 4 i moltes  vegades participa la 

monitora.

Si porten deures també poden avançar la feina, si vol el 

nen.

Els petits són els que tenen més imaginació. L’ altre dia es van disfressar com els grans per muntar un circ, van portar la 

monitora com a públic i van copiar tots els trucs, fi ns i tot fent desaparèixer un dels nens amb l’admiració de tots els assistents 

i amb gran sorpresa de la monitora, objecte del riure dels “cirquenses”.

La ludoteca representa un espai de convivència i interacció amb els companys, fora de l’horari escolar.

Salutacions a tots els pares, mares, nens i nenes que participen i que m’ 

ho fan passar molt bé.

Neus Fabregat i Bosch

Monitora de ludoteca.

Curset d’informàtica

Durant el mes d’abril i maig i per segon 

any consecutiu, s’ha impartit el curs 

d’iniciació a la informàtica i les noves 

tecnologies a l’escola Jaume Balmes. El 

curs coordinat per l’AMPA estava sub-

vencionat per la FAPAC.

En total han estat 13 

participants.

Els continguts princi-

pals del curs eren el coneixement bàsic de l’ordinador i el seu entorn 

de treball, el correu electrònic, internet i les eines ofi màtiques (editor de 

textos, sessions de fotografi a i editor d’imatges).

L’objectiu d’aquest curset era acostar els membres  al món de la informà-

tica, trencar les barreres i pors que poguessin tenir sobre el tema i donar-

los una bona base sobre la qual poder començar a fer servir els ordinadors 

per si sols mentre aprenen.

Roger y PIlar

We are learning 

english.....................!!!



CURSETS DE NATACIÓ 

El meu nom és David Martinez Solé i soc el monitor  dels cursets de natació que 

estem realitzant a les instal.lacion esportives del S.E.C. juntament amb l’A.M.P.A  

Jaume Balmes.

 Els cursets es van iniciar  despres de les festes de Setmana Santa i fi nalitzaran 

al Juny .

Enguany  els al.lumnes fan les classes els dilluns (P3) els dimecres (1ª, 2,ª3ª,4ª 

de primaria) i els divendres (P4, P5) amb un total  d’ uns 40 nens.

   Les classes  pels nens de  P3 es treballa la familiarització al medi acuatic, en les de P4, P5 es treballa la 

iniciació i pels de primaria es treballa el  perfeccionament de la tècnica.

 Tots els al.lumnes estan  aprenent molt i evolucionan favorablement.

SERVEI D´ACOLLIDA DE MATÍ  
 

Aquest servei d´acollida  és com un oasi al mig del desert ja que per a tots és angoixant el fet de conciliar  la nostra vida 

laboral i familiar. No és senzill prendre la decisió de deixar als nostres fi lls a casa amb una persona que els atengui, es a 

dir, els desperti, vesteixi i doni l´esmorzar o comptar amb l´oportunitat de poder despertar-los omplint-los de petons (molt 

matiners però) i dur-los cap a l´escola on es retroben amb els seus companys amb un espai lúdic dirigit per unes monitores 

de la nostra confi ança. La transmissió d´afecte resta doblement coberta .

El Departament d´Ensenyament destina a les escoles que ho sol.licitin ajuts per a la prestació del servei d´acollida de nens i 

nenes escolaritzats en centres docents d´educació infantil i d´educació primària sufragats amb fons públics.

Fina Balastegui

Anem a l’aigua!!!

Avui me‛he adormit i he 
arribat tard a l‛escola

Potser no hauries de mirar 
tant la tele al vespre

...algunes fotos més de la setmana cultural...



HUEVOS ESCALFADOS A LA TÁRTARA

Ingredientes para cuatro personas:

8 tomates maduros

8 huevos

200 gr. de legumbres (zanahoria, guisantes, patatas,….)

Dos cucharadas de salsa de mayonesa

2 pimientos rojos

Hierbas aromáticas

Pepinillos y alcaparras

Partir los tomates por la mitad, vaciarlos con cuidado de no romperlos, 

salarlos y dejarlos escurrir. Hervir las verduras  y ligarlas con la salsa 

mayonesa, sazonarlas con sal y pimienta y rellenar los tomates. Colocar encima los huevos escalfados y cubrirlos con 

el resto de la mahonesa mezclada con pimientos, las hierbas aromáticas y alcaparras.

POPIETAS DE BUEY

Ingredientes para cuatro personas:

4 escalopas muy fi nas de buey

4 huevos duros

2 cucharadas soperas de mostaza al estragón

mantequilla

media botella de vino tinto

sal, pimienta, laurel, estragón y tomillo

Extender bien las escalopas de buey y recubrirlas de mostaza al estra-

gón. Colocar en cada una un huevo duro, enrollar la carne y atar las 

popietas con hilo bramante de cocinar. Sazonar con sal y pimienta y 

saltear ligeramente en una mezcla de aceite y mantequilla, cuando las popietas estén doradas mojarlas con el vino 

tinto, añadir las ramas de estragón, media hija de laurel y el tomillo. Tapar y dejarlo cocer 45 minutos a fuego 

moderado.

Servirlo acompañado con patatas pequeñas salteadas.

MELONES CON FRUTA

Para dos personas.

Cortar por la mitad unos melones pequeños y vaciarlos conservando la carne. Echar en el fondo de cada melón 

una cucharada de Oporto y rellenarlos con fresas frambuesas, uvas, cuartos de melocotón y la carne del melón. 

Espolvorearlo con azúcar y decorarlo a voluntad con natillas y media guinda.

¡¡¡¡¡¡ BUEN PROVECHO, OS DESEA EL COCINERO !!!!!!

CONCURS BÍBLIC DE CATALUNYA

Aquest any s’han presentat 38.782 participants d’escoles de tot Catalunya. El CEIP Jaume Balmes surt 

a la llista d’escoles premiades i seguim dins del grup d’escoles 

més premiades. El premi de dibuix s’ho ha emportat l’Ariadna 

Aubeso de 3er i dins l’apartat escrit el guanyador ha estat  

David Martín de 4rt. Van recollir el premi de mans del bisbe 

Agustí Cortès.

Felicitats als guanyadors i continueu així.

Josefi na Busquets

Mestre de religió



EL PETIT CONSELL FA UN ANY

El Petit Consell ja té un any. Va ser per aquestes dates que vàrem decidir utilitzar aquest 

medi per informar-vos dels principals temes tractats al si del Consell Escolar del Jaume 

Balmes.

A la vegada, un dels objectius que preteníem amb aquestes comunicacions era que tothom 

entenguéssim una mica millor les funciones que aquesta entitat fa dins de l’Escola i que 

esperem us hagi quedat una imatge molt més clara. 

Aprofi to també per expressar el meu desig que amb això, en futures Eleccions, considereu 

la importància de formar part del mateix i us animo a presentar la vostre candidatura.

Per això, encara que sigui una mica reiteratiu i sembli que tornem a dir el mateix, m’ha 

semblat una bona idea destacar els punts mes importants dels que us hem informat durant 

tot aquest any, 

“ Com no, seguiment del procés de renovació i constitució del propi Consell Escolar.

“ Composició i seguiment de les diferents comissions: Reutilització de Llibres, Menjador, 

Convivència,  Econòmica i Permanent i ara la última per la Selecció del Director del centre.

“ Revisió i aprovació del PAC (Pla Anual del Centre) i del RRI (REGLAMENT DE RÈGIM INTERN).

“ Organització i Gestió de l’Acollida de la sisena hora.

“ Seguiment del procés de prescripcions i matriculacions.

“ Aprovació de sortides i colònies.

“ Aprovació dels comptes i modifi cacions pressupostaries, principalment de l’Escola i també de Menjador i Activitats 

Extraescolars gestionades per l’AMPA.

“ Presentació i revisió de les activitats extraescolars gestionades per l’AMPA.

“ Informació del Consell Escolar Municipal.

“ Sol·licituds de aportacions de l’AMPA a l’escola.

“ Informació de Tallers i Xerrades.

I moltes més i que esperem, amb tota seguretat, que n’hi hauran de noves que sempre considerem seran del vostre 

interès i que ens ajudarà a tots a estar més i millor informats.

Per últim, m’agradaria recordar-vos que també forma part del Consell Escolar un representant de l’Ajuntament amb qui 

es participa en aspectes molt importants, sent alguns exemples

“ Seguiment de les noves escoles al Municipi.

“ Inversions, obres i arranjaments a la nostre escola.

“ Activitats i Sortides promogudes per l’Ajuntament.

“ Inquietuds expressades pels pares com per exemple la revisió de la situació de les antenes pròximes al col·legi, etc.

Només em queda donar-vos un “petit” consell, que passeu molt bon estiu. 

Andrés Sabio

Vice-president AMPA Corbera

Representant Sector Pares Consell Escolar Jaume Balmes

CALENDARI ESCOLAR 2007-2008

El curs començarà el 12 de Setembre de 2007 i acabarà el 19 

de Juny de 2008

El dies per l’adaptació de P3 seran el 12, 13 i 14 i la reunió 

amb el pares el dia 6, tots de setembre.

Vacances

Nadal: del 22 de desembre de 2007 al 7 de gener de 2008, 

ambdós inclosos. 

Setmana Santa: del 15 de març al 24 de març de 2008, 

ambdós inclosos.

 

Dies festius 2007

12 d’octubre de 2007 

1 de novembre de 2007 (Tots Sants) 

6 de desembre de 2007 (dia de la Constitució) 

8 de desembre de 2007 (la Immaculada) 

Dies festius 2008

17 de Gener: Festa Major de Corbera

Respecte als dies de lliure disposició es proposen els 

dies 2/11, 7/12 i 2/5 els quals s’han de aprovar al Consell 

Escolar Municipal per consens de tots els centres de 

Corbera.

Jornada intensiva:

Quatre hores matinals el 

dia 12 de Desembre

Del 2 al 19 de Juny de 

2008:

Infantil de 9 a 12:30 i de 

15 a 17 

La resta de 9 a 13 i de 15 

a 17 hores. 

Ei, a veure quan comencen les vacances!!



Colònies 2007Colònies 2007

Em dic Pere, i vaig a la classe del “Riu Nil”, de 1r A.

Aquest any hem anat de colonies al Castell de Fluvià, 

una Granja escola que hi ha a Sant Esteve de Palautor-

dera.  Hi hem anat juntament amb els de 1r B i les dues 

classes de 2n.

Jo no havia anat mai de colònies, i molts companys de la 

classe tampoc hi havien anat. Ha estat una experiència 

molt divertida, però portar aquella motxila tan grossa i tan 

pesada;  sort que hi havia els professors que ens van 

ajudar una miqueta.

Quan vam arribar a la casa ens vam quedar bocabadats: ¡quina granja més divertida!

El més divertit que vam fer a les colònies va ser a la nit: ens va venir a veure el Flubbi, un follet de la muntanya molt 

despistat, amb els seus amics, l’esquirol, la granota i les formigues.  En Flubbi estava molt preocupat, perquè li havien 

caigut de la butxaca uns pots màgics que tenia i que necessitava per fer un encanteri per curar la Dona de l’Aigua, que 

estava malalta per culpa de la contaminació del medi ambient.   Ens va demanar si el podiem ajudar a buscar els pots 

i, juntament amb els mestres i els monitors, ens vam posar tots a la recerca dels pots màgics.  Penseu que era de nit, 

i que anavem pel mig del bosc amb llanternes i una mica espantats.   

Els pots màgics contenien unes coses molt especials: poció d’amor, baba de rata, energia d’estrelles i poció de farigola. 

Els vam trobar tots, el primer era sota el pont, el segon estava enganxat dalt de l’olivera, un altre era dins un grapat 

d’herbes que hi havia per allí i l’últim pot  no recordo gaire bé on era, però també el vam trobar. En Flubbi es va posar 

molt content i va poder fer l’entanteri per curar la Dona de l’Aigua.  

Tot va acabar amb una festa que vam celebrar l’endemà a la discoteca.  Vam ballar tota la nit i ens va agradar tant que 

no podiem dormir.

Una altra cosa que ens va agradar molt de les colònies i que ens va quedar molt bones van ser les galetes: ¡quines 

galetes més bones!, va dir la meva mare quan les va provar. 

Si voleu tastar-les, només cal que ens convideu a berenar a casa vostra, i us en farem. No us podem donar la recepta, 

doncs és un secret de colònies.

Ja esperem les colònies de l’any vinent, que siguin tan divertides com les d’enguany.

Fins l’any que vé..

Pere Ponsà, 1er A 

Albert Lozano, 1er A (set anys)
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